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Op 7 december 2024 stelde Rene Segers-Hoogendoorn namens het CDA Rotterdam ons
schriftelijke vragen over de onopgeloste wateroverlast op het volkstuinencomplex Noort
Bonnen in Hoek van Holland. Dit naar aanleiding van een WOS artikel.

Inleidend wordt gesteld:
Het WOS artikel stelt het volgende: "voorlopig geen oplossing overlast rioolwater Hoekse
Volkstuinvereniging" https://wos.nl/nieuws/artikel/voorlopig-geen-oplossing-overlast
rioolwater-hoekse-volkstuinvereniging.
Het artikel gaat in op de maatregel die het Hoogheemraadschap van Delfland neemt om
de WaterQi, een maatregel die de afgelopen 3 jaar heeft gefunctioneerd om de
waterkwaliteit te verbeteren, nog 7 jaar in stand te houden.

Om de vragen goed te kunnen plaatsen, volgt hieronder achtergrondinformatie over de
situatie (bron cluster Stadsbeheer, afdeling Water).
Het volkstuinencomplex De Noort Bonnen ligt aan een watergang waar een riooloverstort
ter hoogte van de Adriaan van der Kloosterstraat/Bastiaan Boxmanpad op uitmondt.
Bij een riooloverstort komt bij hevige regenval verdund rioolwater vanuit de riolering op
het oppervlaktewatersysteem. Deze overstorten zijn van cruciaal belang om te voorkomen
dat wateroverlast in de woningen (bijvoorbeeld overstromen van de toiletpot) of op de
straten ontstaat. De locaties van deze overstorten zijn bepalend voor een goed
functionerend rioolsysteem en deze overstorten komen voor in heel Rotterdam.
Verplaatsing van een overstort naar een andere locatie is in het verleden onderzocht. Het
is ingrijpend, kostbaar en het "probleem" wordt verlegd. Ook is de locatie van een
overstort door berekening bepaald en deze kan niet op elke willekeurige plek worden
gekozen. De afgelopen jaren is hier veel over gecommuniceerd, ook bij bezoeken door de
burgemeester en de wethouder. Er is direct contact met de voorzitter de
volkstuinvereniging.
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Hieronder volgen de vragen van het CDA en onze beantwoording:

Vraag 1:
Is het probleem gerelateerd aan een verkeerd geplaatste damwand, zoals
voorgesteld door de voorzitter?

Antwoord:
Nee, de damwand is destijds bewust op die locatie geplaatst voor circulatie in het
watersysteem ter verbetering van de waterkwaliteit.

Vraag 2:
Welke stappen heeft de gemeente ondernomen om de wateroverlast bij de
volkstuinvereniging aan te pakken?

Antwoord:
Sinds 2010 zijn er ter verbetering van de wateroverlast in relatie tot de waterkwaliteit rond
het volkstuinencomplex, naast de WaterQi (die geplaatst is door het Waterschs), zijn diverse
maatregelen getroffen:

a. Er zijn fonteinen geplaatst om de zuurstofhuishouding te verbeteren.
b. Diverse duikers zijn vergroot of vervangen door een brug en damwanden

geplaatst om de doorspoeling te verbeteren.
c. Er is een overstort protocol waarbij drijfvuil na een overstort direct wordt

verwijderd en vuil water wordt teruggenomen.
d. In 2016-2017 zijn de watergangen rond het complex van alle bagger ontdaan om

nalevering van de bodem en kroosvorming te voorkomen/verminderen.
e. Rondom de sloten wordt actief beheerd voor wat betreft bladval en hondenpoep.
f. Bij rioolvervanging in de omgeving zijn aparte rioolbuizen voor de afvoer van het

hemelwater aangelegd. Hierdoor vermindert het overstorten uit het
vuilwaterriool en vindt gelijk doorstroming plaats met regenwater.

g. De riooloverstorten aan het Adriaan van de Kloosterstraat en Halve Maenpad zijn
in 2020 opgehoogd, waardoor bij hevige regenval minder wordt overgestort.

h. Aanleg van schoonwater tappunt om bij twijfel geen slootwater te gebruiken.

Vraag 3:
Hoe verloopt de communicatie tussen de volkstuinvereniging, de gemeente
Rotterdam en het Hoogheemraadschap met betrekking tot de wateroverlast?

Antwoord:
Er is door de jaren heen geregeld op constructieve wijze met de volkstuinvereniging en de
Gebiedscommissie gecommuniceerd. Dat de riooloverstort een bron van ergernis is voor
de gebruikers van de volkstuin, is begrijpelijk.

Vraag 4:
Zijn er al plannen voor verbetering voor de samenwerking en communicatie om de
wateroverlast van nu en mogelijk in de toekomst aan te pakken?

Antwoord:
De damwand is gekoppeld aan de WaterQi en zorgt voor circulatie om de waterkwaliteit te
verbeteren. Dit wordt aangevuld met de volgende toevoeging. De afgelopen jaren was er
wekelijks toezicht en onderhoud op de WaterQi. Deze mensen stonden in nauw contact
met de omgeving en de gebruikers van de volkstuinen. Bij Stadsbeheer, afdeling Water
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zijn hierover overwegend positieve geluiden ontvangen. Men werd op locatie
geïnformeerd over de voortgang en de resultaten van de WaterQi op de waterkwaliteit.
Met het vervallen van de WaterQi verdwijnt ook deze communicatie.
Het waterschap heeft aangegeven dat bij geschikte alternatieve maatregelen contact
wordt opgenomen met de volkstuinvereniging om hen op de hoogte te stellen van
afronden van de pilot, en de te nemen alternatieve maatregelen.

De gemeente zet de samenwerking met het waterschap en de volkstuinvereniging graag
op constructieve wijze voort.

Vraag 5:
Hoe worden de volkstuinders betrokken bij de aanpak van de wateroverlast?

Antwoord:
Zie beantwoording van vraag 3 en 4. De communicatie bij een riooloverstort loopt veelal
via de operationele mensen van gemeente en waterschap die na een overstort ter plaatse
handelen.

Burgemeester en wethouders van Rotterdam,




